

L' Armangia 【拉·阿曼吉亚】酒庄 意大利西北部皮埃蒙特产区

- Barbera d' Asti 阿斯蒂 巴贝拉 DOCG
- MOSCATO d' Asti 阿斯蒂 莫斯卡托起泡酒 DOCG

L' ARMANGIA 【拉·阿曼吉亚】酒庄，由既是农学家又是酿酒师Ignazio Giovine先生经营。尽管该酒庄最早是以种植并酿造白葡萄酒如霞多丽，莫斯卡托和长相思而闻名遐迩，但近年来其Barbera d' Asti红酒却是异军突起，深受追捧。葡萄园分布于酒庄的周围，严格按照生态友好的准则来管理。

L' ARMANGIA 【拉·阿曼吉亚】酒庄来自坎内利镇（阿斯蒂），该城两百多年前革新了意大利起泡酒，特别是芳香四溢的阿斯蒂起泡酒，到目前为止依然是世界上意大利起泡葡萄酒的领头羊，每年销量可达8千万瓶。

阿斯蒂地区最重要的酒要算是 Barbera d' Asti（阿斯蒂 巴贝拉）干红了，既有年轻清新爽口的巴贝拉，也有在橡木桶里和酒瓶里长期陈酿、至少可存储5到6年，称之为“SUPERIORE”（特酿）的顶级巴贝拉干红，可以满足您味蕾不同的需求。

L' Armangia 【拉·阿曼吉亚】酒庄酿造的巴贝拉干红品质达到了一个难以企及的高度，被授予很多的嘉奖。每年都会被权威的Gambero Rosso（大红虾，意大利权威葡萄酒指南）授予2杯酒的嘉奖，我们隆重把它引进并推荐给中国的鉴赏家们。该酒庄另一款高品质纯天然的Moscato D' Asti（阿斯蒂 莫斯卡托）甜味起泡酒，也久负盛名。Veronelli guide, 《韦罗内利指南》，意大利葡萄酒圣经级指南，分别给予Barbera d' Asti 【阿斯蒂 巴贝拉】DOCG 86分和Moscato D' Asti（阿斯蒂 莫斯卡托）DOCG 88的高分。相信您品尝之后会给这些来自皮尔蒙特的经典给予最佳评价。意舍是【拉·阿曼吉亚】酒庄在中国和东亚地区的独家授权销售公司。

The ARMANGIA winery, run by Ignazio Giovine, oenologist and agronomist, despite being born with a strong focus on the production of excellent white wines, including Chardonnay, Muscat and Sauvignon, become in recent years one of the most interesting creators of Barbera d' Asti DOCG. The vineyards are conducted according to strict criteria of eco-friendliness, and are located around the winery.

L' ARMANGIA winery is from Canelli (Asti), the city where two hundred years ago was re-invented the Italian sparkling wine and especially the aromatic sparkling wine “Asti” (which is still leader of Italian wines in the world, with about 80 million bottles sold a year).

The most important wine of Asti area, is the dry red Barbera d' Asti, red wine with great satisfaction of the palate, very flexible: there are types of Barbera younger and fresher, ready to drink, but above all there is a classical type which life goes up to 5-6 years if the label displays the word “SUPERIORE” Barbera d' Asti has had a long aging in wood (small or large) and in the bottle, to obtain a greater longevity.

The Barbera vinified by L' Armangia reach peaks of amazing quality, and it is cited many a times, and rewarded over the years by the Gambero Rosso (大红虾) guide which devotes two red glasses to Barbera d' Asti DOCG Sopra Berruti, on which fall our choice as the first bottle to import and to offer to Chinese connoisseurs. Not to mention the classic Moscato D' Asti DOCG, another great wine, natural sparkling sweet, from L' Armangia. Veronelli guide, one of the “bibles” of Italian wine, awarded with 86 points Barbera d' Asti DOCG Sopra Berruti, and with 88 points Moscato D' Asti DOCG, but we are convinced that your taste will give the top award to these classic wines from Piemonte. We are proud to be exclusive Importers of ARMANGIA Wines for China and all East Asia!



Marco Gobbo and Mr Ignazio Giovine of L' Armangia
马高源总裁与乔万尼先生